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Zápis z Valné hromady 
Českého svazu koloběhu 

konané dne 9.9.2023 v Pardubicích, Klášterní ulice, Studio jógy duhové zvonky. 

 

Pozvánku na Valnou hromadu (dale VH) Českého svazu koloběhu (dále ČSK) zaslalo předsednictvo 
v souladu se Stanovami ČSK elektronickou formou všem oprávněným klubům dne 14.8.2023. Přílohou 
pozvánky byl návrh programu, návrh Jednacího řádu VH a návrh Volebního řádu do orgánů ČSK. 

Valná hromada byla svolaná na čas 17:00. V 17:00 a v tu chvíli bylo přítomno 16 delegátů z 36, což není 
nadpoloviční většina. Podle stanov je nutné vyčkat 30 minut. Po uplynutí lhůty 30 minut se stává valná 
hromada usnášeníschopnou. Další delegáti během dodatečné lhůty nedorazili, Valná hromada začíná 
v 17:30, počet přítomných delegátů je 16.  

1. Zahájení VH 
Člen předsednictva ČSK Petr Pešta zahajuje VH ČSK. 

2. Volba předsedy VH a zapisovatele VH 
Předsednictvo navrhuje na funkci Zapisovatele VH Martina Kadlece a na Předsedu VH Petra Peštu. 

Hlasování 1: Zapisovatelem VH bude Martin Kadlec. 

16 hlasů pro návrh, 0 se zdrželo, 0 proti. Návrh 1 schválen. 

Hlasování 2: Předsedou VH bude Petr Pešta.  

16 hlasů pro návrh, 0 se zdrželo, 0 proti. Návrh 2 schválen. 

3. Kontrola mandátů 
Všech 16 přítomných delegátů klubů má platné mandátní lístky od svých klubů a jsou oprávnění hlasovat 
na VH.  

4. Schválení programu VH, Jednacího řádu VH a Volebního řádu 
Hlasování 3: Schválení Jednacího řádu VH a Volebního řádu do orgánů ČSK v podobě předem zaslané 
Předsednictvem delegátům. 

Před hlasováním Předseda VH shrnuje nejdůležitější body obou řádů. 

16 hlasů pro návrh, 0 se zdrželo, 0 proti. Návrh 3 schválen. 

Následuje jednání o programu VH. Předsednictvo navrhuje další bod do programu: změna stanov, 
prodloužení délky mandátu orgánů ČSK (Předsednictvo, Předseda, Revizní komise) na 4 roky. 

Hlasování 4: Doplnění bodu o prodloužení délky mandátů orgánů ČSK do programu. 

15 hlasů pro návrh, 0 se zdrželo, 1 proti. Návrh 4 schválen. 

Hlasování 5: Schválení program VH ve znění předem zaslaném Předsednictvem s doplněním podle 
hlasování 4.  

16 hlasů pro návrh, 0 se zdrželo, 0 proti. Návrh 5 schválen. 
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Končí úvodní část VH. Následuje jednání o jednotlivých bodech programu.  

5. Prodloužení mandátu orgánů VH. 
Diskuze k bodu: 

- Martin Žaba – malá motivace kandidátů, lepší ponechat 2 roky. 
- Alois Onderka – protože je možné opakování mandátů, a v současné situaci se Předsednictvo 

věnuje operačnímu řízení, a ne dlouhodobému plánování, tak stačí 2 roky. 
- Martin Mihulka – delší mandát by umožnil dlouhodobé plánování. 

Hlasování 6: Prodloužení mandátu orgánů ČSK na 4 roky, včetně změny číslovek 2 na 4 ve Stanovách 
ČSK. 

4 hlasy pro návrh, 4 se zdrželi, 8 proti. Návrh 6 nebyl schválen. 

6. Zhodnocení sezony 2023 
Zpráva o hospodaření za rok 2022 

Zprávu o hospodaření za rok 2022 a aktuální stav hospodaření v roce 2023 připravil Zdeněk Hercik, 
který není přítomen. Zprávu stručně shrnuje Petr Pešta.  

Hlasování 7: Schválení výsledku hospodaření za rok 2022. 

16 hlasů pro návrh, 0 se zdrželo, 0 proti. Návrh 7 schválen. 

Zhodnocení závodní sezony 2023 

Zhodnocení Rollo ligy - Petr Pešta: 

- Děkuje pořadatelům závodů Rollo ligy (RL) a Českého koloběžkového poháru (ČKP). V roce 
2022 proběhnou  pouze 4 kola RL- 9 závodů – 3 denní Lipník, z toho 2 kola z Plzně.  

- Časomíru – dodavatel časomíry selhal a nesplnil očekávání, ani smlouvy, je potíž se strany ČSK 
garantovat před sezónou slíbenou podporu. Příspěvek na časomíru 20.tis je samozřejmě 
vyplácený.  

- Počet závodníků se zvětšil, i když se téměř z ligových závodů vytratila Ultima a Kobra. 
Průměrně 132 závodníků na ligové kolo, vloni ty bylo 121. Což je slušné, i když v sezonách 
kolem roku 2016 jezdilo přes 200 závodníků.  

- Bohužel Rollo liga stárne, hlavní kategorie Senior muži je málo početná. Částečně pomáhá 
Český pohár. 

Zhodnocení ČKP - Roman Růžička: 

- Slabá účast, pouze kolem 40 závodníků.  
- Vhodné by bylo mediálně podpořit, např. na Facebooku kolobezky.cz.  

Následuje diskuse ohledně podpory ČKP: 

- Martin Žaba – je potřeba reklama na FB, Instagramu. 
- Martin Mihulka – účast není tak slabá.  
- Martin Komár – slabá účast na Pardubickém Vinařském Půlmaratonu: rentabilní pro 

organizátora by bylo 150 závodníků, máme 90. Velká cena Hradce Králové je v boucnosi také 
ohrožena. 

- Štěpánka Lubovská – případný marketing musí být koncepční, nikoliv pouze ad hoc. 
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Zpráva revizní komise 

Revizní komise (RK) řešila 2 podněty: d 

- Podnět od 1KK Lipník. Klub neschválil vystoupení Juráškových z klubu 1KK a klub se proto 
domnívá, že v příští sezoně nemohou závodit za jiný klub. Podle Předsednictva i Revizní komise 
mohou příští rok závodit za libovolný klub, protože Stanovy ČSK a další předpisy nemají žádná 
omezení pro přestupy v období mezi sezonami a při registraci preferují vůli závodníky, která byla 
na začátku sezony jasně vyjádřena. Případně další spory (přestupné) jsou soukromé spory mezi 
kluby a jejich členy. 

- Vhodnost tratí pro ME/MS. Zásadním podnětem bylo že v době rozhodování o pořádání MS 
nebyla trať dlouhého závodu vyzkoušena při závodě (trať bude součástí RL v září 2023, tedy před 
MS, ale po rozhodnutí Předsednictva o přidělení MS 2024).  

RK dále konstatuje, že zprávy Revizní komise byly zaslány Předsednictvu, ale neobjevily se na webu ČSK. 
Následuje diskuse o vhodnosti veřejné publikace zpráv RK. Výstupem z diskuse je, že se zprávy mají 
zasílat na všechny kluby, ale ne zveřejnit. 

V 18.40 vyhlášená krátká přestávka do 18.55. 

 

7. Volba Předsedy ČSK 
V 18.55 pokračuje VH po přestávce ve stejném složení 16 delegátů.  

Martin Kadlec vysvětluje hlasovací systém.  

Na funkci předsedy se přihlásili 2 kandidáti, Martin Mihulka a Roman Růžička. Před volbou probíhá 
krátké představení obou kandidátů. 

Martin Mihulka, předseda TJ Kunvald. Půjde trochu jiným směrem než Jan Vlášek – který byl výrazně 
tradicionalistický. Dotaz z pléna – umí sehnat peníze? Ano. 

Roman Růžička. Nabízí kvalitní manažerské velení. Dlouhodobě organizuje závody v Lipníku, umí sehnat 
peníze. Podpořil by dětské a mládežnické kategorie. Podpořil by marketing, který úspěšně podporuje 
v rámci klubu a který je založený na osobnostech – Roman Matyáš a Andrea Zbožková.  

Následuje hlasování v abecedním pořadí o jednotlivých jménech. Každý delegát hlasuje o každém 
kandidátovi zvlášť, je tedy možné hlasovat pro oba kandidáty. 

Hlasování 8 – Předseda ČSK: 

- Hlasování o Martinu Mihulkovi: 11 hlasů. 
- Hlasování o Romanu Růžičkovi: 6 hlasů. 

Podmínkou pro zvolení je nadpoloviční většina hlasů přítomných delegátů, pokud podmínku splní více 
kandidátů, vyhrává ten s vyšším počtem hlasů.  

 
Podmínku pro zvolení splnil Martin Mihulka a stává se předsedou ČSK. 

8. Volba Předsednictva ČSK 
Předseda je automaticky členem předsednictva. Předsednictvo musí mít lichý počet členu. VH se po 
diskusi shoduje na ponechání pětičlenného předsednictva a je tedy nutné zvolit 4 členy. 

Kandidáti do předsednictva jsou: 



4 
 

- Petr Pešta 
- Roman Růžička 
- Zdeněk Hercik 
- Radek Maixner 

Hlasování o jednotlivých jménech, v abecedním pořadí, nezávisle, tedy každý delegát může hlasovat pro 
více kandidátů. 

Hlasování 9: Volba členů předsednictva: 

- Zdeněk Hercik: 16 hlasů 
- Radek Maixner: 15 hlasů 
- Petr Pešta: 15 hlasů 
- Roman Růžička: 16 hlasů 

Všichni kandidáti byli zvoleni, Předsednictvo ČSK má včetně Předsedy 5 členů. 

9. Volba Revizní komise 
Do volby se současní členové Revizní komise.  

Hlasování 10: Volba členů volební komise: 

- Alois Onderka: 15 hlasů 
- Štěpánka Lubovská: 15 hlasů 
- Vladislav Patera: 15 hlasů 

Revizní komise byla zvolena ve stejném složení jako doposud. 

10. Plán na sezonu 2024 
Následuje informace o závodech v sezoně 2024. Předpoklad je že se budou konat 4 kolo Rollo ligy a MS 
v Konstantinových lázních, které bude mimo RL.  

- Rýmařov  25.-26. 5. 2024 
- Plzeň  22.-23.6. 2024 
- Lipník nad Bečvou 2 -4. 8. 2024  
- Mikulovice u Pardubic / Hradec Králové v září 2024 

Evropský pohár – závody budou v ČR, Itálii a v Polsku. Zahraniční organizátoři s termíny čekají na RL.  

Koloběžkový pohár. Zatím se plánují závody: 

- 13.4. 2024 Pardubice  
- 8.6. Kolem Tupadel 
- VC Hradce Králové 

11.  Diskuse 
Diskuse – k diskusním bodům zaslaným předem mailem. 

Předseda VH seznamuje delegáty s dopisem správce webu ČSK Martina Bugnera. Velká část Martinovi 
práce na webu ČSK není placená.  

Zdeněk Gaďourek navrhuje udělovat medaile každému závodníkovi dětských štafet. Nikdo není proti 
samotné myšlence motivovat děti, ale organizátoři závodů upozorňují, že by nebylo vhodné aby se 
jednalo o povinnost, protože ceny pro vítěze jsou podstatnou částí nákladů. Výsledkem diskuse je, že by 
se nemělo jednat o povinnost. 
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Hlasování 11. Ustanovení povinnosti dávat medaile účastníkům štafet na stupních vítězů. 

0 hlasů pro návrh, 0 se zdrželo, 16 proti. Návrh 11 nebyl schválen. 

Zdeněk Gaďourek navrhuje, že by pořadatelé by měli zveřejňovat celý rozpočet závodů, protože dostali 
příspěvek, který v některých případech pochází z veřejných zdrojů. Všichni přítomní organizátoři závodů 
s návrhem nesouhlasí, za vyúčtování případných dotací se odpovídají poskytovateli. ČSK poskytuje 
organizátorům účelový příspěvek na časomíru kde jsou náklady a velikost příspěvku známe. 

Hlasování 12. Zavedení povinnosti zveřejňovat rozpočet závodů. 

0 hlasů pro návrh, 15 hlasů proti, zdržel se 1. Návrh 12 nebyl přijat. 

Podněty a komentáře od PSP KK Plzeň. Podněty a komentáře k diskusi se týkají organizace závodů ve 
sprintu – slučování kategorií, zejména junior a mužů. Dále navrhuje neoznačovat nejlepší časy jako 
oficiální rekord, pokud časomíra nesplňuje určité standardy: startovací pistole propojená s časomírou. Z 
diskusi zaznívá, že ČSK standardy pro uznávání rekordů v současnosti nemá a nemůže je tedy vyžadovat. 
PSP dále poznamenává že sprinterské dráhy v Lipníku nejsou zřetelně vyznačené a že za mokra některé 
dráhy kloužou tak moc, že výsledky nejsou regulérní. Navrhuje rovněž zohlednit hladinu ozvučení na 
závodech tak, aby se závodníci slyšeli a umožnit tak bezpečné předjíždění. 

Podněty od Lipenských Draků. Týkají se tlačení závodníka – v současných pravidlech je zakázáno pouze 
z kopce, na rovině a do konce není pomoc od ostatních závodníků zakázaná. Navrhují, aby pomoc 
(tlačení) bylo zakázáno po celé délce trati, nejen ve sjezdech. Další podnět se týká pravidel o minimální 
šířce trati. V současné době není dostatečně upraveno, Předseda VH připomíná dřívější přesnější 
úpravu, která ze současných pravidel vypadla. Protože jsou Pravidla v gesci Předsednictva, diskuse je 
podnětem pro Předsednictvo na upřesnění pravidel. 

V 19:45 odchází 2 delegáti z jednací místnosti, celkový počet je 14. 

Podněty od Romana Růžičky. Týkají se nelogického nasazování do sprintů. Současná pravidla vedla k 
tomu, že nasazování do sprintu proběhlo podle výsledků časovky do vrchu, což není logické. Petr Pešta 
vysvětluje, jak nasazování probíhá a že zohledňuje výsledky s dosavadní nebo minulé sezony. Další 
podnět se vztahuje k jízdě v háku ve sprint. V současných pravidlech není jízda v háku ve sprint zakázána 
(pokud se nejezdí ve dráhách). 

Tyto další podněty budou řešeny v rámci jednáních Předsednictva a přípravě Soutěžního řádu a Pravidel 
2024 

Ve 20:00 VH končí. 

 

 

 

Zapisovatel Martin Kadlec     Předseda VH Petr Pešta 
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